
 

Generalforsamling onsdag den 24. april 2024 kl. 18.00 
i Ringkøbing-Skjern Kulturcenter, Ranunkelvej 1, 6900 Skjern. 
 
1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslog Erik Buhl (EB) – ingen andre forslag – EB valgtes, takkede for valget, 
konstaterede generalforsamlingen lovligt indkaldt og beslutningsdygtig og gav ordet til 
bestyrelseslederen for beretning. 
 
2. Bestyrelsens beretning om foreningen i det forløbne år 
Bestyrelsesleder Lisbeth Valther orienterede om det forløbne års aktiviteter.  
Beretningen blev taget til efterretning.  
 
3. Årsregnskab for det forløbne år v. Revisor Claus Bredvig 

a. Årsregnskab fremlagt. Årets resultat udviste et overskud på 537 t.kr.  
Årsregnskabet blev godkendt. 

b. Beslutning om anvendelse af overskud eller dækning af underskud i henhold til det 
godkendte regnskab. 
Bestyrelsen foreslog overskuddet henlagt til fyrtårnspartnernes udviklingspulje (76 t.kr) 
og henlagt til frie reserver (461 t.kr.).  Resultatdisponeringen blev godkendt. 

 
4. Fastsættelse af kontingentsatser og fremlæggelse af budget for det kommende år 
Bestyrelsen foreslår at fastsætte årligt medlemskontingent til 1.000 kr., eks. moms, med virkning 
fra 1. januar 2025. Kontingentstigningen blev godkendt.   
Budget for 2024 blev fremlagt. 
 
5. Valg af bestyrelsen: 
På valg er Mette Bjerrum, Anders Thygesen og Lisbeth Valther.  Alle modtager genvalg.  
Alle blev genvalgt. 
 
6. Valg af suppleanter 
På valg er Bent Graakjær og Mie Lykke Jensen. Begge modtager genvalg. 
Begge suppleanter blev genvalgt. 
 
7. Valg af revision 
Bestyrelsen foreslog Claus Bredvig, Beierholm Revision.  
Claus Bredvig, Beierholm Revision blev genvalgt. 
 
8. Orientering om det kommende års aktiviteter v. direktør Torben Kylling Petersen 
Torben Kylling Petersen orienterede om det kommende års aktiviteter, projektansøgninger, 
samarbejder o.a. 
 
9. Indkomne forslag  
Der var ingen indkomne forslag. 
 
10. Eventuelt 
EB informerede om, at der nu var et handelsråd i Varde som arbejder sammen med 
handelslivet i Ringkøbing-Skjern kommune og Destinationen. 
 
Jens Høy fremlagde sit synspunkt om øget fokus på beskyttelse og brug af naturen.  JH 
ønskede desuden udviklingen af turismen samt de lokale historier herom dokumenteret, 
eventuelt i en bogudgivelse som udlejere kunne købe og lægge i husene. 
  
Herefter takkede dirigenten for god ro og orden og afsluttede generalforsamlingen.  
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